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 Wijkraad Boxmeer Centrum 
     

 

 

 

 

Concept verslag Bewonersvergadering  
Datum: 13 september 2023 
Aanvang: 20.00 uur 
Locatie: Zaal ‘t Centrum    
 
Aanwezig: zie presentielijst. 
Afwezig gemeld: Dhr. H. Flaton; dhr. R. Nabuurs; dhr.F.Schade van Westrum 
 
                                                
Agenda: 
1.Opening  

Eric opent de vergadering met een welkom aan allen. Speciaal welkom aan wethouder   M. 
Jillesen, gebiedsmakelaar, mevr. A. Rouland-van Boven en de beleidsmedewerkers van de 
Gemeenteafdeling toezicht en veiligheid. 

 
2. Samenstelling Bestuur 
    Ons bestuur is uitgebreid met een nieuw, jong bestuurslid: Dhr. Koen Striks. Wij zijn er erg 
blij mee. Er is nog een vacature voor het penningmeesterschap. Nelly, die dit al jarenlang op 
zich heeft genomen, wil graag stoppen. Graag melden bij het bestuur.  
De kascommissie wordt samengesteld: Mevr. Jannie Tax en Dhr. Henk de Best willen deze 
taak op zich nemen. Nelly maakt een afspraak met beiden. 
 
      
3.  De veiligheid binnen het centrum en wat kunnen we daar zelf aan doen. 
 
Mevr. Boersma en de heren Oom en Raedt, beleidsmedewerker afdeling Veiligheid en 
Toezicht van de Gemeente Land van Cuijk stellen zich voor. Zij hebben nauw contact met 
Boa’s en jeugdwerkers van Sociom om te proberen de problemen m.b.t. hangjongeren, 
overlast en onveiligheid aan te pakken. Begin van het jaar hebben zij met een stand op het 
plein voor de A.H gestaan en flyers uitgedeeld waarop alle belangrijke telefoonnummers en 
e-mailadressen staan, waar men zich kan melden als men klachten heeft. Deze flyers 
worden door ons, samen met de uitnodiging voor de ontmoetingsdag bij alle bewoners van 
de wijk Centrum verspreid.  
 
De Vraag vanuit Gemeente waar bewoners tegenaan lopen. 

1. Er wordt opmerkelijk veel gefietst in het voetgangersgebied. Vooral de 
pizzabezorgers rijden behoorlijk hard door de straat met hun brommers. Ondanks de 
vele meldingen wordt hierop geen actie ondernomen. 
Antwoord: Hierover hebben de Boa’s contact gehad met de betreffende 
ondernemers. De bezorgers blijken vaak zzp’ers te zijn (Thuisbezorgd.nl) Het maakt 
hen niet uit dat zij bekeurd worden.                        

 
2.  Bij de oversteekpunten St. Jozefstraat/ de Entrepôt en Veerstraat/Rapenstraat wordt 

veel gefietst. Zeer gevaarlijk voor voetgangers en winkelend publiek.  
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3. Een bewoner van de J. Postelsingel/ Burg. Verkuijlstraat heeft last van het vele afval. 

Hij zou graag zien dat er een vuilnisbak bij geplaatst wordt. M.n. jongeren laten afval 
gewoon liggen. 
 

4. Een bewoonster merkt op dat er alleen aan de zijde van het Gemeentehuis een bord 
staat waarop de tijden staan wanneer je wél mag fietsen. Niet bij Hotel Riche. (Dit 
bord blijkt er wel te staan)  
 

Antwoord beleidsmedewerkers:  
Het fietsprobleem is een onderdeel van de afdeling Toezicht. Dit wordt intern besproken en 
teruggekoppeld naar de voorzitter.  De wijkraad heeft al meerdere keren dit probleem 
gemeld. Er mag gefietst worden van 18.00 uur tot 9.00 uur. De borden staan bij de ingang 
van het voetgangersgebied (ter hoogte van De Douairière en aan de andere zijde (ter hoogte 
van opticien Van Wely). Dit zou op alle invalswegen van het voetgangersgebied moeten 
staan.  

 
5. Een bewoner wilde melding doen van een alarm dat afging in een winkel en ontdekte 

dat hij de belkosten moest betalen. (0900-nr is, landelijk niet gratis) Dit zou mensen 
weerhouden om te bellen. 

6. Tot 10.00 uur mogen vrachtauto’s en bezorgers het voetgangersgebied inrijden. Het 
is zeer hinderlijk dat zij de motor aan laten staan.  

7. Ook rijden de busjes via parkeerterrein van Hotel Riche tussen Van Wely/Riche door 
de promenade in, en rijden dan achteruit tot aan het Gemeentehuis. 

8. Rond de pinautomaat (plein achter Hema) verblijven vaak hangjongeren men 
vermoedt dat hier ook gedeald wordt. 
Antwoord: Graag melden en indien mogelijk het kenteken van de auto noteren.  

9. Een groep jongeren (tussen 4 en 10) zit vaak bij Joods monument op een bankje en 
laat veel afval achter.  

10. Door het “Kortespaadje” rijden vaak brommers. Er staat maar aan één kant dat het 
een voetpad is.  

11. Een bewoner aan de Raetsingel zou graag zien dat de Raetsingel 30km zone zou 
worden. Er wordt veel te hard gereden.  

12. Bij het elektriciteitshuisje (achter winkels Kloostertuin/sushi winkel) staat een 
afvalcontainer met veel afval. Deze is al eens in brand gestoken. Een gevaarlijke 
situatie. 

13. De brandtrap (achterzijde winkel voorheen van den Bergh) mist 1 tree)  
14. Het muurtje van een bewoner (hoek Raetsingel/St. Jozefstraat) is ernstig beschadigd 

doordat vuilniswagens en vrachtauto’s de bocht niet goed kunnen nemen als er een 
auto geparkeerd staat aan de linker kant van de weg (in parkeervak). Het verzoek 
van zowel bewoner als wijkraad om deze parkeerplaats weg te halen is afgewezen 
door de Gemeente. De curve zou goed zijn en de parkeerdruk aan deze zijde van het 
centrum te hoog.  

15. Het verzoek om een zebrapad aan te leggen bij de J, Postelsingel/Carmelietenstraat 
is afgewezen. Er ligt een zebrapad een klein stukje verder. Bovendien wordt de Burg. 
Verkijlstraat/ J. Postelsingel binnen een paar jaar heringericht. 

16. Een bewoner van J. Postelsingel zou graag zien dat deze weg een 30 km zone 
wordt. Er wordt hard gereden (90km) en het is een erg drukke weg (1500 auto’s per 
uur) 
 
 

 
Een aantal van de klachten die genoemd worden zijn bekend bij de Gemeente. Ook zijn 
deze al diverse keren door de Wijkraad Centrum gemeld. Men heeft contact met de 
jongerenwerkers van Sociom om te proberen dit probleem aan te pakken. Voor de overige 
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problemen is a la minute geen oplossing omdat de Gemeente kampt met te weinig 
capaciteit. Er zijn 9 fte’s Boa’s voor 33 kernen!!! Maar de beleidsmedewerkers blijven 
benadrukken dat we moeten blijven melden. Dan maakt de meldkamer er melding van en 
kan men proberen het probleem aan te pakken. (Tel 0485-854000/ website, gemeenteapp.  
Dank aan de medewerkers van de Gemeente afd. veiligheid en toezicht., 
 
4.  Ontwikkelingen in en om het centrum. 
Er zijn allerlei projecten in ontwikkeling op dit moment. (Zie plaatje)  
Elke maand heeft wijkraad contact met coördinator Gemeente.  

- Gemeentehuis- Weijerplein 
- Burg. Verkuijlstraat- rotonde- J. Postelsingel- Bilderbeekstraat. 
- Bakelgeertsraat (100 woningen) 
- Carmelveste (patiobungalows) 
- Raadhuisplein aangepakt) 
- Appartementen hoek Steenstraat – Burg. Verkuijlstraat 

 
5.  Hoe kunnen we meer groen creëren in ons centrum. 
     In eerdere vergaderingen hebben we het gehad over meer groen in het centrum. Deze 
wens wordt landelijk ondersteund.  Dhr. Hent Baltussen, IVN de Maasvallei houdt een 
presentatie over meer groen in centrum van Boxmeer. Een boeiende presentatie. En meer 
groen in het centrum zal zeker welkom zijn.  
Om dit te kunnen realiseren adviseert dhr. Baltussen het volgende plan van aanpak: 

- Oprichten werkgroep 
- Een inventarisatie maken van de mogelijkheden en wenden. 
- Overleggen met de Gemeente 
- Overleggen met de bewoners 

Het tv-programma 12 Straten Groen, dat op dit moment uitgezonden wordt (Zaterdagavond 
NPO 1) is wellicht een optie om ideeën op te doen. 
 
6.  Wanneer houden we weer een ontmoetingsdag. 
Elk jaar houden we een ontmoetingsdag. Dit jaar op 5 november. De uitnodiging komt 
binnenkort samen met de flyer.  
 
7. Rondvraag: 
-  Er wordt gevraagd naar de stand van zaken van de kerstboom op het plein bij A.H. 
   Antwoord: de wijkraad heeft de Gemeente gevraagd om een vlaggenmast te plaatsen op 
het plein, waar dan met Kerst een verlichte kerstboom geplaatst zou kunnen worden. 
Feestverlichting is geen taak van de wijkraad maar van de ondernemers!  
-In de omringende dorpen staat aan de ingang van het dorp een bord “Welkom in 
Gennep…Cuijk enz.…maar niet in Boxmeer! 
- Een bewoner merkt op dat het waterprobleem in het Weijerpark een heel eind opgelost is 
doordat er wadi’s aangelegd zijn, maar het onderhoud van deze wadi’s is bijzonder slecht. 
Antwoord: Het beheerplan Groen is afgelopen week vastgesteld, en helaas moet ook daar 
bezuinigd worden.   
- De doorgang voor voetgangers, scootmobiels, kinderwagens ter hoogte van de St. 
Petrusbasiliek is slecht. De trapjes bij de kerk en het terras bij; t Centrum nopen de 
voetgangers om op de rijweg te gaan lopen, hetgeen gevaarlijke situaties met zich mee kan 
brengen. 
- Een bewoner vraagt zich af of het plein achter de Hema ook wordt aangepakt? 
Antwoord: Dit gaat wel een keer gebeuren, maar hierover zijn nog geen concrete plannen. 
Zoals ook het Titus Brandsmaplein en de Entrepôt. 
 
De bomen in de Boomkruiper staan bijna op het trottoir, waardoor 
scootmobiel/wandelwagen/ rollator er moeilijk kunnen rijden.  
Antwoord: dit wordt doorgegeven aan de desbetreffende afdeling. 
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-De pinautomaat staat, volgens een bewoner op een gevaarlijke plek. De pincodes kunnen 
vanaf het balkon afgelezen worden!!  
Antwoord: de wijkraad heeft dit probleem ook al eens met de gemeente besproken, toen het 
plein bij Albert Hein heringericht werd. Daar zou een betere plaats gerealiseerd kunnen 
worden, waar geen woningen omheen staan. Men is hier toen niet in meegegaan.  
-Een bewoner van de Metworstlaan/hoek kan zijn auto al 3½ jaar niet bij zijn huis parkeren. 
De parkeerplaatsen die eigenlijk bij de woningen horen zijn opgenomen in “parkeren in het 
centrum” dus veel te weinig parkeerplaatsen. Al eens aangekaart bij de Gemeente door de 
wijkraad maar helaas zonder resultaat. ???... Parkeerplaats achter de woningen?  
Er wordt geopperd om de plastic afvalzakken aan de lantaarnpalen op te hangen.  
Antwoord: er schijnen nogal wat +/- te zijn. We denken erover na. 
 
 
Eric sluit de vergadering en dankt iedereen voor zijn /haar inbreng en vragen 
 
Boxmeer 13 september  
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